

# Protokoll 6-24

## Dokumentet er signert digitalt av følgende undertegnere:

- Bareksten, Roger Arne Eikerol (23.11.1978), signert 31.01.2025 med Signicat Sign BANKID
- Wethal, Magnus (26.09.1986), signert 31.01.2025 med Signicat Sign BANKID
- Toney, George Philip (06.10.1992), signert 01.02.2025 med Signicat Sign BANKID
- Sandvei, Sturla (22.04.1966), signert 01.02.2025 med Signicat Sign BANKID
- Markhus, Kaisa Helene Haavik (08.02.1991), signert 31.01.2025 med Signicat Sign BANKID
- Øgreid, Odd Magne (06.07.1970), signert 31.01.2025 med Signicat Sign BANKID
- Wik, Helena (31.03.1993), signert 31.01.2025 med Signicat Sign BANKID



### Det signerte dokumentet inneholder

- En forside med informasjon om signaturene
- Alle originaldokumenter med signaturer på hver side
- Digitale signaturer



### Dokumentet er forseglet av Posten Norge

Signeringen er gjort med digital signering levert av Posten Norge AS. Posten garanterer for autentisiteten og forseglingen av dette dokumentet.



### Slik ser du at signaturene er gyldig

Hvis du åpner dette dokumentet i Adobe Reader, skal det stå øverst at dokumentet er sertifisert av Posten Norge AS. Dette garanterer at innholdet i dokumentet ikke er endret etter signering.

## Protokoll NF styremøte 6/24

**Møteform:** Fysisk

**Møtested:** DNT sentralt i, Oslo

**Møtedato: og tidspunkt:** Tirsdag 10.12, kl. 17:00 - 20:00

**Til stede:** Sturla Sandvei (AK), Philip Toney (AK), Roger Bareksten (DNT), Magnus Wethal (DNT), Odd Magne Øgreid (NKF), Kaisa Markhus (NKF), Helena Wik (NF)

**Forfall:** Ingen

**Møteleder:** Odd Magne Øgreid (styreleder)

**Referent:** Helena Wik (daglig leder)

### 1. Innkalling og referater

Saksnr.	Sak
1-6/24	<b>Godkjenning av innkalling og saksliste - Vedtakssak</b>
	<p>RB foreslår samlet pdf-fil for utsendelse av saksdokumenter til styremøter i tillegg til samlemappe.</p> <p>OMØ: Melder sak til eventuelt vedrørende regjeringens pågående arbeid med guidesertifisering.</p> <p><b>Vedtak:</b></p> <p>Innkallingen ble godkjent. DL setter sammen en samlet pdf-fil i tillegg til samlemappe til neste styremøte.</p> <p>Enstemmig.</p>

Saksnr.	Sak
2-6/24	<b>Godkjenning av protokoll 5-24 - Vedtakssak</b>
	<p><b>Vedtak:</b></p> <p>Protokollen godkjennes.</p> <p>Enstemmig.</p>

Saksnr.	Sak
3-6/24	<b>Valg av styreleder - Vedtakssak</b>

Dokumentet er signert digitalt av:

- Bareksten, Roger Arne Eikerol (23.11.1978), 31.01.2025
- Wethal, Magnus (26.09.1986), 31.01.2025
- Toney, George Philip (06.10.1992), 01.02.2025
- Sandvei, Sturla (22.04.1966), 01.02.2025
- Markhus, Kaisa Helene Haavik (08.02.1991), 31.01.2025
- Øgreid, Odd Magne (06.07.1970), 31.01.2025
- Wik, Helena (31.03.1993), 31.01.2025

Forseglet av



Posten Norge

	<p><b>Vedtak:</b></p> <p>Som styreleder for det neste året velges Odd Magne Øgreid fra NKF.</p> <p>Enstemmig.</p>
--	---

Saksnr.	Sak
<b>4-6/24</b>	<b>Informasjon fra styreleder - Orienteringssak</b>
	<p>1. Guidesertifisering: Regjeringen har planlagt å sette av midler i neste års statsbudsjett til å oppgradere hurtigspesifikasjon for basiskompetanse for guider. Arbeidet skal ledes av Standard Norge. OMØ, RB og flere andre fra Innovasjon Norges forrige arbeidsgruppe er forespurt om å bidra i det videre arbeidet med å oppgradere hurtigspesifikasjonen til en Nasjonal Standard.</p> <p>2. Brebok Informasjon om at det jobber med en ny brebok i regi av Fjellboms/Fri Flyt. Det er usikkert hva formålet med denne boken er – om det skal være en lærebok i brevandring eller noe annet, evt. om NF bør konsulteres i forhold til innhold, og om det i boken henvises til brekurs/brestigen til NF. SS innhenter mer informasjon til neste styremøte.</p>

Saksnr.	Sak
<b>5-6/24</b>	<b>Informasjon fra daglig leder – Orienteringssak</b>
	<p>1. Brattkomp – god flyt i søknader. Økning i forespørslor om grunnkursbevis.</p> <p>2. Grunnkursbevis og sertifisering i brattkompetanse. Har fått forespørsel fra DNT gruppering om hvordan man forholder seg til sertifisering hos NF i etterkant av gjennomført NF-grunnkurs. Det er ingen krav til at man må sertifiseres via brattkompetanse, men man bør jobbe for at dette blir et kvalitetsstempel folk ønsker. Dette er også en viktig inntektskilde for NF.</p>

Saksnr.	Sak
<b>6-6/24</b>	<b>Økonomi – Orienteringssak - vedlegg</b>
	<p>Stabil økonomi, gode tall på bok. Kundefordringer for siste halvår faktureres ikke før i 2025.</p>



<p>Ikke forhandlet om bidrag fra NKF og DNT kommende år. PT foreslår å legge frem et forslag hvor DNT/NKF matcher medlemskontigentene på 115.000 NOK, som også vil balansere ut fordelingen i styreposisjonene.</p> <p>Digitale kort innført, et kvalitativt grep fra NF sin side som styrker vår profesjonelle fremtoning.</p> <p>På neste styremøte, vedta budsjett for 2025.</p> <p><u>Kommentar:</u></p> <p>KM ønsker en kort key note representasjon av regnskapstallene vedlagt styredokumentene i de kommende styremøtene. DL etterkommer dette.</p>
---

Saksnr.	Sak
<b>7-6/24</b>	<b>Godkjenning av regnskap NF 2023- Vedtakssak - vedlegg</b>
	<p><b>Vedtak:</b></p> <p>Regnskap for 2023 godkjennes slik det foreligger.</p> <p>Enstemmig.</p>

Saksnr.	Sak
<b>8-6/24</b>	<b>Oppsummering Rådsmøte og Fjellsporforumkonferansen - Diskusjonssak</b>
	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Fint engasjement under konferansen. På rådsmøtet ble det vedtatt en økning av medlemsavgift. Dette vil hjelpe på økonomien.</li> <li>- Så vidt at rådsmøtet var vedtaksdyktig, er det noe man bør tenke på mtp rekruttering konferanse? Skredkonferansen er mer faglig. Fjellsporforumkonferansen må aktualisere seg, være bevisst hva vi ønsker å tilby. Dette kan man jobbe med å skape samhold om ved å vise til relevant informasjon på SoMe, nyhetsbrev etc. Skulle man satset mer på klatrere? F.eks. sportsklatrere? Klatresentrene er ikke representert.</li> <li>- Hvordan forholder vi oss til å kunne delta digitalt? Digital deltakelse vil kunne øke oppslutningen på Rådsmøtet, men vil kunne gi færre påmeldte til konferansen.</li> <li>- Tidligere har det vært dialog med Fri flyt i forhold til rollen som teknisk arrangør. KM:</li> <li>- Burde vi tenke nytt og sentralt. Tenke en konferanse i Bergen/Oslo/Stavanger/Trondheim – ha det på et senter? Gjøre det mer til en skikkelig attraktiv – f.eks. Fjellfilmfestivalen.</li> </ul>



	<b>Dato for rådsmøte i 2025 – fredag 31.oktober i forbindelse med Skredkonferansen. Sted ikke avklart.</b>
--	--

Saksnr.	Sak
<b>9-6/24</b>	<b>Godkjenne mal for NF kameratredningskurs – Vedtakssak - vedlegg</b>
	<p>NFs klatrekomite har utarbeidet kursmal for kameratredningskurs klatring etter bestilling fra styret.</p> <p>Noen små endringer foreslås for å stramme opp teksten.</p> <p>Malen publiseres når disse endringene er gjort før publisering.</p> <p><b>Vedtak:</b> Kursmalen for kameratredningskurs klatring godkjennes og publiseres på nettsidene med de endringene som er foreslått.</p> <p>Enstemmig.</p>

Saksnr.	Sak
<b>10-6/24</b>	<b>Godkjenne mal for NF videregående skredkurs alpint – Vedtakssak - vedlegg</b>
	<p>Kursmal for videregående skredkurs alpint basert på læringsmålene og forslag til dagsplan ble lagt fram for styret.</p> <p>Noen små endringer foreslås for å stramme opp teksten.</p> <p>Malen publiseres når disse endringene er gjort før publisering.</p> <p><b>Vedtak:</b> Kursmalen for NF videregående skredkurs alpint godkjennes og publiseres på nettsidene med de endringene som er foreslått.</p> <p>Enstemmig.</p>

Saksnr.	Sak
<b>11-6/24</b>	<b>Videre arbeid med revisjonsarbeid skredstigen - Vedtakssak</b>

Dokumentet er signert digitalt av:

- Bereksten, Roger Arne Eikerol (23.11.1978), 31.01.2025
- Wethal, Magnus (26.09.1986), 31.01.2025
- Toney, George Philip (06.10.1992), 01.02.2025
- Sandvei, Sturla (22.04.1966), 01.02.2025
- Markhus, Kaisa Helene Haavik (08.02.1991), 31.01.2025
- Øgreid, Odd Magne (06.07.1970), 31.01.2025
- Wik, Helena (31.03.1993), 31.01.2025

Forseglet av



Posten Norge

	<p>Bakgrunnen fra revisjonsarbeidet ble gjennomgått og status for arbeidet utført i 2024 ble oppsummert før en diskusjon om arbeidet videre. Det er ønskelig å styrke arbeidsgruppen med flere personer, samt koordinere opp mot arbeidsgruppen som utarbeider stige for nordisk skiferdsel.</p> <p><b>Vedtak:</b></p> <p>Det re-etableres en gruppe som skal jobbe fram et forslag til revidert skredstige.</p> <p>Følgende personer er forespurt og har takket ja til å delta i gruppen:  Vilde Smeby Hammershaug (ansatt i DNT og administrativ leder av gruppen)  Even Melhus, Breogfjell  Vegard Vereide, HVL  Stig Anton Hordvik, DNT</p> <p>Videre forespørres følgende personer  Maria Bratteli Jonsson, Fjellboms (RB forespør)  Mathias Dudek, DNT (MW forespør)</p> <p>OMØ og RB utarbeider en skisse over arbeidet som ønskes utført, samt forslag til skillelinjer mellom nordisk og alpin ferdsl og utarbeider et mandat til gruppen. Dette vedtas på første styremøte i 2025. Deretter kalles inn til et dialogmøte med både arbeidsgruppen for alpin og nordisk disiplin får de gis mandatet og starter opp sitt arbeid.</p> <p>Enstemmig.</p>
--	--

Saksnr.	Sak
<b>12-6/24</b>	<b>Videre arbeid med nordisk disiplin - Diskusjonssak</b>
	<p>Arbeidet med å nordisk disiplin bør ses i sammenheng med revidering av NFs skredstige som helhet. Valg av tittel og arbeidsområde bør videre utredes og arbeides med.</p> <p>Det ble nevnt at det bør også utarbeides maler for grunnkurs i skiferdsel (både nordisk og alpint), eks. toppturkurs for alpin disiplin og vinterkurs for nordisk disiplin. Dette må evt. gjøres i samråd med medlemmene.</p> <p>Det er viktig å få en dialog mellom de to gruppene for nordisk og alpint. Vegard Vereide sitter i begge gruppene og har oversikt. MW følger opp arbeidet med den nordiske delen.</p>



Saksnr.	Sak
13-6/24	<b>Arbeid med revisjon av grunnkursporteføljen – Diskusjonsak</b>
	<p>Det er ønskelig å modernisere NFs grunnkursportefølje for klatrekurs og brekurs. Vi har maler for 5-dagerskurs, mens våre medlemmer tilbyr også mange kurs av annen varighet som kan standardiseres. Viktig at NFs grunnkursmaler gjenspeiler tilbudet hos våre arrangørmedlemmer.</p> <p><b>Vedtak:</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>Fagkomiteene innen henholdsvis brevandring og klatring forespørres om å utarbeide et forslag til hvilke kurs som bør inngå i NFs portefølje av ikke-kvalifiserende kurs innen sin disiplin, og at dette forslaget skal harmonisere med kurstilbudet blant NFs arrangørmedlemmer.</li> <li>Fagkomiteenes forslag behandles av styret som avgjør hvilke av de foreslåtte kursene det skal utarbeides maler for.</li> <li>Fagkomiteene forespørres om å utarbeide kursmaler for de kursene styret har besluttet vi ønsker å utvikle kursmaler for.</li> <li>De utarbeidede kursmalene behandles av styret, gjennomgår eventuelle revisjoner før de vedtas, og publiseres til slutt på nett og i Brattkompetanse.</li> </ol> <p>Enstemmig.</p>

Saksnr.	Sak
14-6/24	<b>Vedta arbeidsplan for 2025 – Vedtakssak - Vedlegg</b>
	Utsettes til neste styremøte.

Saksnr.	Sak
15-6/24	<b>Vedta NF-standarden for 2025 – Vedtakssak - Vedlegg</b>
	<p>Utkast til ny NF-standard for 2025 ble lagt fram for diskusjon. Alle endringer styret har ferdigbehandlet i 2024 er tatt med. Videre ble det diskutert endret krav til erfaring med pasientbehandling ved godkjenning som førstehjelpsinstruktør 2 og hvorvidt NF skal gjeninnføre kursledernivåer innen de ulike disiplinene.</p> <p>Det var enighet om å både endre krav til førstehjelpsinstruktør 2 og å gjeninnføre kursledernivået.</p>

Dokumentet er signert digitalt av:

- Bereksten, Roger Arne Eikerol (23.11.1978), 31.01.2025
- Wethal, Magnus (26.09.1986), 31.01.2025
- Toney, George Philip (06.10.1992), 01.02.2025
- Sandvei, Sturla (22.04.1966), 01.02.2025
- Markhus, Kaisa Helene Haavik (08.02.1991), 31.01.2025
- Øgreid, Odd Magne (06.07.1970), 31.01.2025
- Wik, Helena (31.03.1993), 31.01.2025

Forseglet av



Posten Norge

	<p>Det ble diskutert hvorvidt søknader om godkjenning som kursleder skal være kostnadsfritt de første 6 månedene etter innføring. De praktiske aspektene omkring dette og beslutning om kostnad bestemmes på neste styremøte.</p> <p>Noen mindre justeringer/feil ble påpekt or rettes opp i.</p> <p><b>Vedtak:</b></p> <p>NF Nasjonal Standard 2025 vedtas med de endringer som er foreslått.</p> <p>Enstemmig.</p>
--	--

Saksnr.	Sak
16-6/24	<b>Metodesett for tomannslaug – Vedtakssak</b>
	<p>Brekomiteen foreslår å utarbeide metoder for tomannstaulag bre og føringsmetoder til NF metodesett etter at brestigen er revidert og det i breinstruktørkurset er tatt inn momenter rundt tomannstaulag. Verken metodesett eller instruktørveiledning omhandler tomannstaulag eller metoder for føring på bre.</p> <p>Det ble fremhevet at det vi sitter på av informasjon og erfaringer fra metoder for tomannstaulag er at knuter på tau ikke er tilstrekkelig til å stoppe et fall dersom man bare har en person som kjøttvekt. Da er det problematisk å skrive inn en metode for tomannstaulag i metodesettet. Realiteten er allikevel at det finnes folk som går på bre i tomannstaulag, det holdes brekurs for tomannstaulag, og det er en etterspørsel etter å lære metoder for å gå i tomannstaulag. Med dette som bakgrunn, må NF ta en aktiv stiling til hvordan vi skal forholde oss til tomannstaulag og metoder for tomannstaulag. Derfor må en breinstruktør ha kunnskap om tematikken.</p> <p>NFs instruktørveiledning er et dokument med en mer uformell samling av forklaringer/beskrivelser i forhold til både metoder, didaktikk og praktiske opplegg for undervisning. Temaet omkring tomannstaulag kan passe bedre inn i instruktørveiledningen enn i metodesettet. F.eks. beskrivelser av hvordan man kan gjennomgå tematikken på breinstruktørkurs eller på ikke-kvalifiserende kurs, og dermed få et verktøy som både instruktører på breinstruktørkurs og tomannstaulag-brekurs kan forholde seg til.</p> <p><b>Vedtak:</b></p> <p>Styret ber brekomiteen utarbeide et forslag til utvidelse av metodesett og instruktørveiledning slik at metoder for føring blir inkludert.</p>





	Styret ber brekomiteen utarbeide et forslag til utvidelse av instruktørveiledning slik at tomannstaulag blir inkludert der.
--	---

Saksnr.	Sak
<b>17-6/24</b>	<b>Vedta møteplan for 2025 - Vedtakssak</b>
	<p><b>Vedtak:</b></p> <p>Møteplan for 2025 blir:            Medio januar (digitalt styremøte)            Medio februar (fysisk styremøte)            Medio april (digitalt styremøte)            Medio juni (fysisk styremøte med sommeravslutning)            Ultimo august (digitalt styremøte)            Medio oktober (fysisk styremøte – dato må tilpasses slik at det er ca. 3 uker før rådsmøtet)            Primo november (rådsmøte og fjellsportkonferansen)            Primo desember (fysisk styremøte med julebord)</p> <p>Enstemmig.</p>

Saksnr.	Sak
<b>18-6/24</b>	<b>Dispensasjonssak - Vedtakssak</b>
	<p>NF har fått inn en søknad om dispensasjon fra NF-standarden for godkjenning til nivå 2 som ble behandlet av styret.</p> <p><b>Vedtak:</b></p> <p>Søknad om dispensasjon avslås. Søker får mer detaljert begrunnelse om bakgrunnen for avslaget.</p> <p>Enstemmig.</p>

Saksnr.	Sak
<b>19-6/24</b>	<b>Metodeseminar bre - Vedtakssak</b>
	<p>Metodeseminar bre er åpnet for en større variasjon av deltakere, fra breførere som ønsker mer kunnskap om redning og metoder, til breinstruktører som trenger regodkjenning og breinstruktører som trenger seminaret for</p>





**Norsk Fjellsportforum**

	<p>godkjenning til nivå 2. Det kan bli mer utfordrende å sette opp en detaljert plan for seminaret, samt vurdere den enkelte deltaker etter endt seminar.</p> <p><b>Vedtak:</b> Styret ber brekomiteen gå gjennom innholdet i metodeseminaret og foreslå en revidert beskrivelse av innholdet for å tilpasse det til ulike formål.</p> <p>Enstemmig.</p>
--	--

Saksnr.	Sak
20-6/24	Eventuelt
	<p><b>Guidesertifisering og NFs arbeid videre:</b></p> <p><b>Bakgrunn:</b> Med utgangspunkt i NF sitt engasjement opp i mot regjeringens arbeid med guidesertifisering og videre arbeid med oppgradering av hurtigspesifikasjon til nasjonal standard er det ønskelig å legge en plan for hvordan NF best kan jobbe videre med dette.</p> <p>RB og OMØ er forespurt å sitte i arbeidsgruppen til Standard Norge, og. Styreleder foreslår at RB, OMØ og DL danner en arbeidsgruppe som følger opp arbeider med guidesertifisering på vegne av NF slik at NF får fremmet sitt arbeid og behov på best mulig måte.</p> <p>Enstemmig.</p>

Dokumentet er signert digitalt av:

- Bereksten, Roger Arne Eikerol (23.11.1978), 31.01.2025
- Wethal, Magnus (26.09.1986), 31.01.2025
- Toney, George Philip (06.10.1992), 01.02.2025
- Sandvei, Sturla (22.04.1966), 01.02.2025
- Markhus, Kaisa Helene Haavik (08.02.1991), 31.01.2025
- Øgreid, Odd Magne (06.07.1970), 31.01.2025
- Wik, Helena (31.03.1993), 31.01.2025

Forseglet av



Posten Norge